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Sušili tam chudáky mnichy 

vzduchem a poslední místo 

odpočinku zde nalezl i velitel 

pandurů baron Trenk, který 

byl za svoji zbojnickou čin-

nost vězněn v kasematech 

hradu Špilberk.  

 UF, jsme venku—neusušení. 

Pokračujeme prohlídkou 

Zelného trhu a náměstí Svo-

body se zajímavým hodino-

vým strojem ve tvaru černé 

homole. Jen nikdo z nás ne-

pochopil, jak funguje :-).  

Ještě zbývá  prohlídka koste-

la sv. Jakuba. radnice  s Br-

něnským drakem...  pokrač. 

Od posledního vícedenního 

pobytu uplynul čas jako vod, 

je tu pondělí a “cesta z města 

do města“ BRNA :-) 

Sešli jsme se jako obvykle ve 

Svinově. Plno radosti a objí-

mání,  a také povinnosti: pře-

dat léky Nadějáků zdravotnici 

Radce , batožiny “naládovat“ 

do Šárčina doprovodného vo-

zidla, předat Hance ze zákona 

povinné formuláře za každého 

účastníka a kapesné, pokud se 

dá předpokládat útrata za pa-

mlsky nebo dárky. Všichni 

zdárně dorazili, tak hurá na 

nástupiště a jedéém... 

Veškerou logistiku pobytu 

měla za úkol Renča. Zjistila 

spojení MHD, kterou se bu-

deme pohybovat, časový har-

monogram exkurzí a stravo-

vání. Klobouk dolů, zvládla 

to na JEDNIČKU:-) 

Po příjezdu následoval pěší 

přesun do centra města se 

spoustou aut, tramvají, 

chodců, no prostě velko-

městský mumraj. První ex-

kurzí je návštěva Kapucínské 

hrobky. Ticho, klid. 
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                        Schůzka členů Výkonné rady  

Schůzka členů Výkonné rady 

(VR) se uskutečnila hned ze 

startu měsíce října v plném 

počtu jejich členů. K  jednání 

bylo hodně témat: Renča a 

Jura informovali VR o změ-

nách v Novém občanském 

zákoníku. K tomu pořádal 

Komunitní odbor Ostravské 

radnice seminář, kterého se  

zúčastnili.     Od 1.1.2014 se 

už nebudeme jmenovat Ob-

čanské sdružení, ale Spolek.  

Toto označení může mít ještě 

jednu variantu, a to “Zapsaný 

spolek“, případně zkratku   

“z. s.“. Díky poslancům tedy 

bude nutná změna i ve Stano-

vách a propagačních materiá-

lech, které používáme. Osob-

ně za menší zlo bych v názvu 

považoval zkratku z.s., je 

obdobná našemu současné-

mu o. s. 

VR také připravila plán čin-

nosti na příští rok, v podob-

ném rozsahu, jako v přede-

šlých letech.                 Str.2 
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Domov, 

je místo, kde by 

nemělo být 

obtížné se zdržovat. 

                    Adler Olsen               

                    Vzkaz v láhvi 

              (úryvek z knihy)                                             
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  Narozeniny slavili: 
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 Ve spolupráci s Turistickým 

oddílem mládeže—Paprsek 

jsme nově zařadili červenco-

vý několikadenní pobyt ve 

stanovém táboře  Olšovec u 

Hranic na Moravě.                   

 

 Posledního půl roku se 

scházíme v SVČ Zálom, pů-

vodní představy a dohoda 

byla, že v tomto objektu bu-

deme fungovat jako samo-

statný subjekt. Budeme mít 

vlastní prostory s možnosti     

být zde   kdykoliv tak, jak to 

bude potřeba k naší činnosti. 

Ne vše ale funguje tak, jak 

bylo domluveno a jak bychom 

to rádi  chtěli. Během této 

doby došlo ke změně vedení 

SVČ a VR se rozhodla pokusit 

se opětovně vyvolat setkání s 

jeho zástupci, případně také 

se zástupci  města.    

bramborovou kaší. Po obědě 

pokračujeme na Petrov, kde 

si prohlédneme chrám sv. 

Petra a Pavla a po ní násle-

duje návštěva Moravského 

z e m s k é h o  m u z e a                     

s  expozicí typické fauny Mo-

ravy…-) 

Přenechám teď  tyto řádky 

Nadějačce Majdě.  Poví vám, 

jak vše prožívala a viděla 

svýma očima.          Ahoj Jura 

Dne 28.10.2013 jsme s  Na-

dějí jeli na podzimní prázdni-

ny. Sraz byl ve Svinově. Jeli 

jsme vlakem do Brna. Ve vla-

ku jsem seděla s cizími lidmi, 

protože nebylo místo. 

V Brně jsme šli do Kapucínské 

hrobky, kde byly kostry ve 

skleněných rakvích, pak jsme 

šli takovým podchodem, kde 

byl uvnitř drak, kterého jako 

první uviděla Lenyhu. Ještě 

jsme byli v kostele a pak jsme 

jeli tramvají do penzionu, kde 

jsme byli ubytováni. Odpoči-

nuli jsme si a povečeřeli s klu-

kama. Večer byl turnaj v ku-

želkách. Druhý den jsme byli v 

Kasematech, kde věznili a mu-

čili lidi. Povídal nám o tom 

průvodce. Na oběd jsme šli do 

restaurace, já jsem si dala 

Kung pao. Potom jsme navští-

vili Moravské zemské muze-

um, kde byla vycpaná zvířata 

a ptáci. Taky tam byly živé 

ryby, líbilo se mi tam. Po veče-

ři jsme zase hráli kuželky a 

vyhrálo naše družstvo. Na 

pokoji jsem byla s Kájou a 

dívali jsme se na Ordinaci. 

Ve středu ráno pršelo a my 

jsme jeli tramvají č.2 do města 

a šli jsme do Labyrintu  pod 

Zelným trhem, kde jsme se 

legračně fotili. 

...a naložit unavené nožičky 

do tramvaje ve směru Mod-

řice, abychom se ubytovali v 

penzionu Fino-club. Při-

chystali jsme si večeři, do-

jedli ještě svačiny připrave-

né maminkami a rozděleni 

do dvou družstev šup na 

kuželky. Rozběhl se lítý boj, 

zakončený oblíbenými birel-

kami a kofolkami. 

Úterní rautová snídaně, 

tramvají zpět do města a 

pěší pochod na hrad Špil-

berk (Brněnským hantecem 

zvn. Špilas), foto před vstup-

ní branou. 

H r a d n í m  v ě z e n í m —

Kasematy nás provázel bá-

ječný průvodce, který nám 

vyprávěl spoustu veselých 

historek (nikdy bych nevěřil, 

že může být ve vězení vese-

lo:-)). Parkem jsme se prošli 

na oběd do restaurace pod 

Špilasem (kuřecí kung-pao s 

rýží nebo kuřecí závitek s 
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 Střípky z Výkonné rady ….pokrač. ze str.1 Jednání se zástupci SVČ je 

domluveno na 13. 11. 2013. 

Po tomto datu tedy budeme 

moudřejší.  

Hanka  radu také informova-

la  o přípravě projektu pro 

získání dotace, termín podá-

ní je počátkem listopadu. 

 ZAMYŠLENÍ  DRUHÉ 
Opět na téma: Domov 

Domov. 

Rozsvícené okno, 
které tě zve domů. 

Přidáš mimovolně 
do kroku, ať už jsi 
jak chceš unaven, 
když vidíš to své 

okno. 

Uleví se ti a 
dostaneš trochu 

lepší náladu, když 
usedneš za ten  

osvětlený večerní 
stůl, i kdyby tě bylo 

za den potkalo já 
nevím co. 

                Markéta Vrlová               

                    Psané skály 

                (úryvek z knihy)                                             
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...ještě Jirka Mareš nám řekne pár slov:-) 

O podzimních prázdninách jsme byli se sdružením “Naděje pro všechny“ na výletě v 

Brně na tři dny a dvě noci. Bydleli jsme v pensionu a měli jsme tam snídani na způsob 

švédského stolu. Jídlo bylo moc dobré. Byli jsme v hrobce, která byla na náměstí. Tam 

jsme strávili celý den. Navštívili jsme také Špilberk. Večer jsme odjeli do pensionu se 

navečeřet a potom se šly hrát kuželky. Moc se nám to tam líbilo a byla to příjemná 

změna. Už se těšíme na další výlet.      

Poslední oběd byl v restau-

raci U Zlaté veverky. Pak 

někteří šli do kavárny U 

Kapucínů a já s Hankou   

a ostatními jsme šli do par-

ku, kde jsme hráli hry. Po-

tom jsme šli všichni společ-

ně na nádraží. Bylo to moc 

fajn a užila jsem si to.                                        


